
Barcelona a prop, Girona no tant

El colálapse en per�odes de vacances �s m�nim a la comarca per�

persisteix en el tram de C-65 cap a Llagostera, Cass� i Girona, tamb� en el

dia a dia

Les cambres i els municipis coincideixen que hi calen inversions

Cua entre Llambilles i Cass�, problema quotidi� al

tram de la C-65 que sÕagreuja els festius dÕanada i

tornada entre Girona i la costa ARXIU (LL. SERRAT).

LÕanella vi�ria de les Gavarres fa anys que �s al calaix. La manca

de recursos de la Generalitat ja va fer que es don�s per bona la

connexi� per autovia entre la Costa Brava Centre i Girona a trav�s

de lÕA-2 desdoblada a par tir de Vidreres, per� amb un exc�s de 17

quil�metres Ð34 anant i tornantÐ que a la pr�ctica pocs trien. En

hores vall, la C-65 entre Llagostera, Cass�, Llambilles i Quar t

garanteix la connexi�, per� hi persisteixen retencions en hores

punta, que sÕagreugen els dies festius, i la sinistralitat Ðamb

accidents mor tals peri�dicsÐ. Els municipis afectats i les tres

cambres de comer� gironines, en nom de les organitzacions

empresarials, sostenen que cal inver tir-hi.

Des de la Cambra de Comer� de Palam�s, el seu president, Pol

Fages, destaca els factors positius, com ara que Òel desdoblament comarcal ha servit per teixir una nova �rea

metropolitanaÓ a la demarcaci�, amb relacions socials, lÕarribada de noves empreses i la consolidaci� de la

connexi� de mercaderies entre el por t de Palam�s i lÕAP-7, per� admet alhora que la interconnexi� amb Girona

�s lÕassignatura pendent. I el vocal dÕinfraestructures de la Cambra de Girona, Ëlex Gilaber t, reconeix que Òva ser

una millora positiva, per� pensada a BarcelonaÓ, i prescriu millores Òsobretot a Llambilles i Cass�Ó, tamb� en la

ruta de connexi� amb lÕaeropor t. Gilaber t avan�a que el mes vinent tindran enllestit un estudi de propostes

pensant en lÕalliberament de peatges a lÕAP-7, amb una sor tida m�s directa cap a Blanes i Tordera Ðon tamb�

reclamen allargar la C-32Ð i un acc�s nou a Mediny� cap a Colomers, Verges i Torroella.

El president de la Cambra de Sant Feliu, Eduard Bosch, creu que el desdoblament f ins a Ma�anet va ser una

bona not�cia, encara que �s Òinsuf icientÓ per absorbir els f luxos en per�odes de vacances, i cal resoldre els Òcolls

dÕampolla diaris actualsÓ des de la costa del Baix Empord� f ins a Girona.

Els alcaldes coincideixenEn termes similars es manifesten diversos alcaldes de la zona. Pel de Palafrugell,

Josep Piferrer (ERC), la f inalitzaci� de lÕautovia ha perm�s plantejar-se moureÕs a lÕestiu dins la mateixa

comarca: ÒFa trenta anys semblava impossible anar de Palafrugell a Palam�s segons quin dia, i ara no hi ha cap

mena de problema.Ó I tamb� destaca que el tra�at actual ha fet caure el nombre dÕaccidents greus, ja que abans

les topades frontals eren una xacra en qu� hi van perdre la vida dues persones properes, precisament mentre es

completaven les obres del darrer tram desdoblat. I per aix� recorda que el problema persisteix entre Llagostera

i Girona, igual que el seu hom�leg guixolenc, Carles Motas (Tots per Sant Feliu), que admet que sÕha facilitat

lÕarribada de visitants per� persisteixen els Òembussos diaris i per q�estions laboralsÓ, de manera que reclama

Òcontinu�tatÓ en les inversions. Des de Palam�s, Llu�s Puig (ERC), tamb� creu que sÕha provat que el

desdoblament comarcal era ÒnecessariÓ, per� veu Òpunts negresÓen les connexions amb Girona i lÕaeropor t.



LÕalcalde de Cass�, Rober t Mundet (JxCat), expressa que cal trobar una Òsoluci�, i potser no desdoblarÓ per� s�

treure obstacles al pas pel sem�for de Llambilles o ampliar capacitat i eliminar rotondes al municipi. I amb un

estudi de mobilitat supramunicipal que tamb� prevegi un refor� del transpor t p�blic.
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